
فیبر نوری
گفت: داستان ۲۰۰ کیلومتر فیبر نوری را شنیدهای؟

گفتم: از روز گذشته در این مورد مصاحبههای رنگارنگ با عکسهای
روتوش خورده و ژستهای آنچنانی از اعضای شورا دیدهایم.

گفت: این شورا سخنگو ندارد که تا خبری میشود بیشتر اعضا برای
خبررسانی و درنهایت خودی نشاندادن سر و دست میشکنند؟

گفتم: خدا را باید سپاسگزار باشیم که حداقل, اعضای شورا مصاحبه
کردن و تلاش برای دیده شدن در فضای مجازی را بلدند.

گفت: فکر نمیکنی مصاحبههای مختلف در ارتباط با یک موضوع ناشی از
ضعف مدیریت باشد؟

گفتم: ولکن بابا “اسب را گم کرده پی نعلش میگردیم”. جایگاه شورا
روشن است، از قدیم گفتهاند؛ “احترام امامزاده با متولی آن است”.

تو چه انتظاری داری؟

http://www.donyayeardabil.ir/%d8%a2%d8%b1%d8%b4%db%8c%d9%88-%d9%86%d8%b4%d8%b1%db%8c%d9%87/10214/%d9%81%db%8c%d8%a8%d8%b1-%d9%86%d9%88%d8%b1%db%8c/

